
 

Výrazné body projednané na Druhé Valné Hromadě BISFedu. 

Dne 29. května 2017 uspořádala BISFed v Hongkongu druhou Valnou hromadu, hostitelem byl 

Národní paralympijský výbor Hong Kongu. Zúčastnění členové BISFedu diskutovali o předložených  

návrzích a zvolili novou radu. 

Ve své zprávě ze setkání prezident David Hadfield vyzdvihl: 

- 20%-ní nárůst členství v BISFedu na 60 úplných a 4 přidružených členů; úspěch projektu "Making 

Boccia Accessible" („Děláme Bocciu dostupnou“), který dosud představil bocciu více než 10 000 

novým hráčům. 

- Úspěšný start systému „BISFed Competition Management“, který byl v roce 2017 použit na 4 

soutěžích a bude standardem na všech budoucích oficiálních BISFed soutěžích. 

- Zavedení schválených pravidel v roce 2017, včetně nového Roll testu, který byl poprvé použit na 

Mistrovství Asie a Oceánie v roce 2017; bylo potěšující, že z testovaných 1500 testovaných míčů, 

pouze 10 míčů testem propadlo; rovněž bylo odsouhlaseno, že od roku 2018 bude vyjmut 

požadavek pravidla 3.2 pro zařazení hráče se spastickým postižením do páru BC3. 

- BISFed se soustředí na školení mezinárodních technických delegátů, aby mohli podporovat 

rozšiřující se systém soutěží (více než 40 soutěží od 2017 do 2020). 

• Nově zvolená rada se zaměří na jasný plán pokračovat v rozvoji Boccia sportu.  

Klíčovým úkolem bude:  

- vytvořit pro sportovce stále více příležitostí soutěžit; zavést ověřený, správný systém světového 
žebříčku; zlepšit prezentaci Boccia sportu na významných soutěžích 

Prezident na závěr poděkoval všem členům výboru, kteří odcházejí do důchodu, za jejich náročnou 

práci a podporu, která pomohla BISFedu vytvořit silnou řídící organizaci a Bocciu jako jeden z mála 

paralympijských sportů, který v současnosti roste.  


